



PROTOKOLL för vid Ugglarps Byalags styrelsemöte 2019-01-20

Närvarande ledamöter: Juanita Forssell, Lars Hiller, Eva Nestius, sekr., Petra Nilsson, Lisbeth Petersson, Lena Söderberg, ordf.

§ 1 Mötet öppnas

§ 2 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes med följande tillägg:

§ 4a – fastställande av ersättning för kostnader vid styrelsemöte.

§ 8: Fiskarstugan vid Trossnäs

§ 3 Genomgång föregående protokoll

Protokollet gick igenom och lades med godkännande till handlingarna.

Lars tar på sig att kontakta Region Halland angående "Gateway to Ugglarp"-skylten; Rivas eller förbättras till det som det var tänkt från början att vara.

§ 4 Kassarapport

Lisbeth redogjorde för en preliminär resultat- och balansräkning. Hon ska kontakta revisorerna och be dem att gå igenom räkenskaperna. I dagsläget har vi ett plusresultat på ca 91 kkr. Antalet medlemmar är samma som föregående år.

Lisbeth har haft kontakt med försäkringsbolaget och att lekplatsen togs bort gjorde ingen större förändring av premien. Försäkringen täcker allt som Byalaget har ansvar för, t ex badstegen. Brand ingår men inte vattenskada.

§ 4a Fastställande av ersättning för kostnader vid styrelsemöte

Eftersom vi har styrelsemötena hemma hos varandra och tar en fika i samband med mötena så beslutades att Byalaget kan ersätta kostnaderna för fika. Maxersättning beslutades till 150 kr.

§ 5 Medlemsfrågor

Lars har påbörjat medlemsregistret men inte avslutat jobbet. Lars fortsätter uppdateringen.

Nya mejladresser till Byalaget diskuterades. Det ska finnas en "övergripande" och några funktionsmejladresser, t ex: ordförande, medlem, sekreterare, kassör, styrelsen @ugglarpsbyalag.se

§ 6 Valberedningen

Lena berättade att valberedningen har träffats en gång och arbetet är på gång. Frågan om antalet ledamöter diskuterades. Tidigare har beslutats att det ska vara 9 ledamöter i styrelsen. Med tanke på

att det är svårt att få ihop 9 ledamöter så föreslår vi att till årsmötet ta upp frågan om att minska antalet ledamöter till 7.

§ 7 Planering/datum för årsmöte

Datum för årsmötet föreslås till onsdagen den 26/6. Lokal beslutas senare.

§ 8 Aktuell information från arbetsgrupperna

Badstegen behöver renoveras. Det kommer att göras under våren.

Midsommargänget kallas ihop senare i vår. Ansvariga för de olika aktiviteterna utses i förväg.

Filmgruppen kommer att läggas ner.

Fiskarstugan Trossnäs: Lena har fått en rapport från arbetsgruppen och ett förslag till överklagande angående rivning av fiskarstugan. Styrelsen beslutar att skriva under förslaget och att skicka in det till kommunen för vidarebefordran till Länsstyrelsen.

§ 9 Återvinningsstationen

Lena berättade att Ugglarps Grönt som upplåtit mark har länge velat bli av med containrarna. Nu har kommunen tagit tillbaka dem. Kommunen har undersökt om det är möjligt att placera dem någon annanstans i området men det är svårt att hitta plats eftersom det är många som inte vill ha dem i sin närhet. Vi har fått frågan om vi vill hjälpa till att bearbeta kommunen så att de ordnar en plats. Styrelsen beslutade att inte engagerar sig i frågan. i dagsläget.

§ 10 Inkomna skrivelser, rapporter och övriga kontakter

Lena har kontaktat Bengtsgård angående ändrat datum för årsmötet.

Avtalet med markägaren: Lena och Lars träffade markägarna för att skriva under det nya avtalet som är likadant som tidigare avtal med ändring av namn och fastighetsbeteckning. Efter lite diskussion var man överens om innehållet och avtalet är nu påskrivet.

§ 11 Nästa styrelsemöte

Bestämdes till 21 mars hos Lars kl. 19.00.

§ 12 Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp.

Vid protokollet



Eva Nestius, sekr

Justeras



Lena Söderberg, ordf